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Geacht college,

Onlangs hebben zich 4 initiatieven geopenbaard, die voornemens zijn een zonnepark aan te 
leggen in Cranendonck. Op de website van de gemeente staan een aantal vragen en 
antwoorden rondom de ontwikkeling van de zonneparken in onze gemeente. 
https://www.cranendonck.nl/document.php?m=61&fileid=68017&f=844959faa10a4731d872
635ff1d16772&attachment=1&c=51304. Dat roept bij ons een aantal nadere en nieuwe 
vragen op. 

- Hoeveel initiatieven hebben vóór het vaststellen van de visie contact gezocht (en heeft 
u dus na het vaststellen benaderd)? 

- Uit beantwoording van de technische vragen voor de adviescommissie van 3-12-2019 
blijkt dat er voor 80ha aan plannen bekend is. Zijn dat de 4 nu geopenbaarde 
initiatieven?

- Hoeveel nieuwe initiatieven hebben zich gemeld tussen 12-2019 en heden (eind 
januari 2021)? 

- Heeft iedere grondeigenaar in Cranendonck waarbij grond op een geschikte locatie ligt 
mogelijkheden gehad om zich op te geven/aan te melden met een plan voor een 
zonnepark? Op welke wijze hadden ze dat kunnen weten? 

- U geeft in de antwoorden op uw website aan dat volgend jaar wordt geëvalueerd en 
mogelijk ruimte komt voor nieuwe plannen. Hoe verhoudt zich dit tot de vastgestelde 
visie van max. 83ha tot en met 2024? 

- Zonnepark ‘Aardbrandven’ is al aan het voorsorteren op uitbreiding met een fors 
aantal hectare. In hoeverre hebben andere initiatieven uberhaupt wel een eerlijke kans? 

- Is 83ha voor nu bruto of netto grondoppervlakte (zie pagina 4 visie zonneparken)? 
- Er wordt voorgesteld 82ha in te vullen. De ene resterende ha wordt nu niet ingevuld. 

Waar heeft u bepaald hoe groot een zonnepark minimaal dient te zijn? En is er een 
maximum? 

- De zonneparken worden toegestaan voor een bepaalde periode. Voorlopig is dat een 
periode van 25 jaar. De parken worden na 25 jaar teruggebracht in de oorspronkelijke 
staat. Parken dienen dus in zijn geheel te worden opgeruimd. Hoe wordt dit geborgd? 

Vragen over invulling van de zonneladder, mede ook n.a.v. de brief van ZLTO (C3, postlijst 
18-1-2021)

- Hoeveel ha van de gepresenteerde plannen valt in trede 4 van de zonneladder 
(productieve landbouwgrond)?

https://www.cranendonck.nl/document.php?m=61&fileid=68017&f=844959faa10a4731d872635ff1d16772&attachment=1&c=51304
https://www.cranendonck.nl/document.php?m=61&fileid=68017&f=844959faa10a4731d872635ff1d16772&attachment=1&c=51304


- Voldoen ze ook volledig hierbij aan het gestelde in de visie: ‘Wel betekent het dat bij 
twee initiatieven die op overige beoordelingspunten gelijk scoren, voorrang wordt 
gegeven aan het initiatief dat hoger op de zonneladder scoort. Verder geldt dat, om de 
voedselproductie niet nadelig te beïnvloeden en het gebruik van de zonneladder te 
stimuleren, zonneparken in Cranendonck alleen op productieve landbouwgronden 
(trede 4) worden toegestaan indien de initiatiefnemer in Cranendonck ook 
zonnepanelen realiseert in trede 1, 2 en/of 3’? 

- Zijn er initiatieven niet behandeld of door de gemeente beoordeeld en afgekeurd, die 
gerealiseerd kunnen worden in trap 2 en/of 3?

K. van Laarhoven
Cranendonck Actief!


